

城巴風暴期間特別服務通告（發布：7 月 26 日 12：40）

（2026 年 7 月 26 日 — 香港）隨著天文台於中午 12 時 40 分改發三號強風信號，城巴服務安排如下：

城巴大部分日間路線已於中午 12 時 40 分起陸續恢復服務。首日投入服務、特快往返港島東及港島南的 770 號線，首個班次已於中午 12 時 40 分由柴灣（東）及田灣開出；全新香港仔隧道巴士轉乘站並已同步啟用。

城巴前線團隊現正於安全情況下巡視及確認各區道路狀況。受天氣或路面情況影響，以下路線正實施特別服務安排：

暫停服務：9、X9、15、15B、X15、792M、B3、B3A、B3M、B3X、H3、H4

待確認道路狀況後預計短期內恢復服務：6、6X、14、65、260、314、H1、H2

此外，因應港鐵東鐵綫大埔墟站至粉嶺站之間暫停服務，城巴在恢復服務時會密切留意客量需求，並加強 79 及 B8 號線的服務以疏導乘客。

有關最新的服務安排，請留意城巴流動應用程式或 Facebook 專頁。

Citybus Special Service Announcement (Issued at 1240hrs, 26 July)

(26 July 2026, Hong Kong) The Hong Kong Observatory has issued Strong Wind Signal No.3 at 12:40pm. Citybus' service updates are as the followings:

Most Citybus daytime routes have resumed service gradually from 12:40pm. Notably, the new Route 770 operating between the Eastern and Southern Districts commenced operations at 12:40 pm in both directions (Chai Wan (East) and Tin Wan). The new Aberdeen Tunnel Bus-Bus Interchange has also commenced operations simultaneously.

Citybus frontline teams are currently inspecting and confirming the road conditions across various districts under safe circumstances. Subject to weather and road conditions, special service arrangements will be implemented for the following routes:

Service Suspended: 9, X9, 15, 15B, X15, 792M, B3, B3A, B3M, B3X, H3, H4

Expected to resume service shortly pending confirmation of road conditions: 6, 6X, 14, 65, 260, 314, H1, H2

In addition, in response to the suspension of MTR East Rail Line service between Tai Po Market Station and Fanling Station, Citybus will closely monitor passenger demand upon service resumption and strengthen the services of Routes 79 and B8.

For service details, please refer to Citybus Mobile App or our Facebook page.

— 完 End —